


     

 

Zápis z řádné členské schůze: 
 
 

DATUM: 10. 11. 2024, Zbraslav 
ZAČÁTEK: 13:30 hodin 

POČET PŘÍTOMNÝCH ČLENŮ: 11 
POČET PŘÍTOMNÝCH HOSTŮ: 3 

 
 
Zahájení, přivítání a prezence členů (dle aktuálního infa ze SCHOK dle zaplacených 
příspěvků má Klub 28 členů)  
 
Přítomno 11 členů - Naďa Kroupová, Michal Chmel, Lenka Hlinková, Martin 
Neuwirth, Marie Králíková, Kateřina Košanová, Mirka Hlaváčková, Jaroslava 
Havlanová, Radka Karlová, Hana Dvořáková, Martin Balcar 
 
Omluveni: M. Velš, J. Chlustinová, J. Drobilová, V. Křivánková 
Hosté: Ing. Kováč, Katka Šulcová, Iva Balcarová 
 

 
 

1) Přivítání, hlasování o schválení programu schůze, zapisovatele /Hlinková/ a 
ověřovatele /Králíková/. 
PRO:11, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 

 
2) Kontrola bodů z minulé schůze 

- Kontrola členů Klubu, stav k dnešnímu dni 28. 
- Webové stránky Klubu nejdou operativně editovat, musí se o každou 

změnu žádat ředitel SCHOK z. s. 
 

- Seznámení s výsledky Rady PKK ze srpna 2024 přednesla N. Kroupová 
 

- Váhy nezakoupeny, budou se požadovat příští rok – úkol trvá 
 

- Na příští radě PKK navrhnout rozhodnutí z členské schůze klubu v lednu 
2025 o výsledné max. bílkovině a požádat PK po uzavření KU o zjištění, 
které vzorky byly nad limit, tyto vzorky anulovat a dohodnout se, zdali 
výsledek vypočítat jen ze 2 vzorků. 
Hlasovalo 11 členů Klubu:  
Kontrola po uzavření KU: 
PRO: 10, PROTI: 1, ZDRŽEL SE: 0 
Kontrola v průběhu KU: 
PRO: 1, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 10 
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- Prosadit na PKK odebírání posledního měření KU v době nad 200 dní od 
porodu. 
                                                                                                                             

- Odběry slin kozlíků pro jarní NT v Sedlčanech se musí provést nyní, 
v lednu půjdou do laboratoře. V lednu se musí odebrat těm, kteří budou 
bonitovaní v červnu, na konci března těm, kteří půjdou na NT do konce 
srpna a do konce června těm, kteří budou bonitovaní v září. 

 
- Dotace na plemenného kozla na krmné dny je pro rok 2024 23,-- Kč na 

den. 
 
 
ÚKOL: V lednu 2025, některou neděli v 18:00 hodin, svolat členskou schůzi 
před Radou PKK, zařídí Michal Chmel přes Teams. 
ÚKOL: Projednat s Ing. Konrádem prostor na podzimní schůzi KCHANK 2025 
v Koutech, jako tomu bylo dříve 1 hodinu před večeří. 
ÚKOL: Naďa Kroupová projedná před Radou PKK s ing.Mátlovou otázku max. 
bílkoviny pro KU.  

 
 
 

3)      DISKUZE: 
- Plán na rok 2025, na jaře neformální setkání, výstava v Lysé, podzimní 

schůze v Koutech 
- Stránka klubové skupiny na FB je nyní soukromá a ve skupině jsou jen 

členové KCHANK. 
- Podvody při KU a plemenářské činnosti paní Michaely Kulhanové, čekáme 

na zprávu z Plemenářské inspekce. 
- Ověření možnost distribuce vakciny na vlasovku Barbervax přes ČMSCH. 

Mezi chovateli je velký zájem, bohužel o výjimku požádal pouze jeden 
veterinární lékař v ČR, ostatní odmítají. ČMSCH distribuuje Heptavac P, 
zjistit proč nepožádá o výjimku také pro Barbervax, když situace se 
začervením vlasovkou v chovech ovcí a koz je tristní. 

- Potíže s exportem malých přežvýkavců kvůli nákaze Bluetong. Všechny 
státy obchodují podle předpisů EU, jen v ČR je omezení a musí se složitě 
žádat o výjimky. Je nutné požádat SCHOK z. s. aby intervenoval na MZ, 
abychom následovali volný trh ostatních států EU. 

- Zájem o neformální setkání členů Klubu s přespáním 
 

      
 
 
V 16:30 předsedkyně Klubu Naďa Kroupová poděkovala všem za účast a příjemné 
setkání v přátelské atmosféře a schůzi ukončila. 
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